

Contents

Economic Sciences

Koryagina S.A. Application and Implementation of the PCI DSS Standard for Data Protection in the Field of Payment Cards	5
Li Jiatong The Role of Small and Medium-Sized Businesses in Russia and China.....	9
Semenova Yu.E., Voronkova O.V., Gribanovskaya S.V. Pricing in the Contemporary Art Market	13
Voronkov G.N. Current State and Problems of the Intellectual Property Market.....	16

Architecture and Construction

Aksenova Z.L. On the Problem of Urban Development in Norway at the Turn of the 19th and the Beginning of the 20th Century	19
--	----

Содержание

Экономические науки

Корягина С.А. Особенности применения и внедрения стандарта PCI DSS для защиты информации в области платежных карт	5
Ли Цзятун Развитие малого и среднего предпринимательства в России и Китае.....	9
Семенова Ю.Е., Воронкова О.В., Грибановская С.В. Ценообразование на рынке современного искусства	13
Воронков Г.Н. Современное состояние и проблемы рынка интеллектуальной собственности.....	16

Архитектура и строительство

Аксенова З.Л. К проблеме развития градостроительства в Норвегии в период второй трети XIX – первой трети XX вв.	19
---	----